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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:3607 Krami 

Krami är ett mycket framgångsrikt projekt som vänder sig till kriminella och 
missbrukare som vill bryta sitt missbruk och sin kriminalitet. Projektet är ett 
samarbete mellan Kriminalvården, Arbetsförmedlingen och 20 kommuner i 
landet. Falkenbergs kommun är en av dessa, och resultaten har varit mycket 
goda. Under 2020 deltog 38 personer i verksamheten, och av dessa gick 19 
personer ut i arbete på den reguljära arbetsmarknaden eller i studier. Deltagarna 
får personlig hjälp av arbetsförmedlare för att kunna erhålla ett arbete eller 
studier, och kommunen ställer upp med möjligheter att arbetsträna.

Att samhället på detta sätt jobbar för att ge människor möjlighet att ta sig ur 
missbruk och kriminalitet är av stor betydelse, inte bara för den enskilde utan 
för hela samhället. För att verksamheten ska kunna fortsätta att utvecklas inom 
myndigheterna är det av stor vikt att regeringen i till exempel regleringsbrev är 
tydlig med att detta är en verksamhet som ska upprätthållas och prioriteras.

Mot bakgrund av detta är min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Anser ministern att Kramis verksamhet fyller en viktig funktion, och om ja, 
tänker ministern ta några initiativ för att verksamheten ska kunna fortsätta att 
utvecklas?

………………………………………

Hans Hoff (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-09-06
Besvaras senast
2021-09-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


